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1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen 

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen  

 Asialista hyväksyttiin työjärjestykseksi 

3§ Pöytäkirjantarkastajan valinta  

Muistion tarkastajaksi valittiin Susanna Hirsikangas 

4§ Maaseudusta hyvinvointia / citymaalaisten houkuttelu- hanke 

Joutsenten reitti on saanut uudelleen päätettäväksi vapautettuja EU-tukia, jotka pitää sitoa 

12.1.2021 mennessä. Hankehakemukset pitää olla toimitettuna Hyrrään 8.1.2021 mennessä. 

Alustavasti Joutsenten Reitin kanssa on keskusteltu 100% tuella rahoitettavaa esiselvityshanketta.  

Hankkeessa selvitetään miten saadaan maaseudun rauhasta, yhteisöllisyydestä ja luonnosta 

kiinnostuneet kaupunkilaiset muuttamaan maalle. Citymaalaiset, monipaikkaisuus ja 

monipaikkaiset yritykset ovat nouseva trendi. Esimerkiksi maaseudun tyhjät kiinteistöt, miten 

saataisiin uusia asukkaita tai lomalaisia.  

Riikka ehdotti kolmea tapahtumaa: Avoimet kylät, Huhtamo Filmi Festivaalit ja elokuussa 

hyvinvointitapahtuma. Tapahtumien yhteyteen vuorovaikutteisia tilaisuuksia. Riikka kysellyt 

alustavasti Jenni Levävaaraa osa-aikaiseksi hanketyöntekijäksi.  

Jouni Isotalo nosti esille, että jo Lauttakylä itsessään voisi olla kiinnostava.  

 

Annika Eklöf suunnittelee kulttuuri- ja matkailuhanketta ja ollut yhteydessä Satafoodiin (ruoka ja 

tv-toiminta) ja SAMK:iin (digitaalisuu ja matkailu).  

Toimistohotelli nousi esille ja vanhan kaupungintalon remontti etenee. Yläkertaa tulossa 

toimistohotelli,  alakertaan asuntoja. 

 

5§  Huittisten kaupungin asuntopoliittinen ohjelma 2021- 2025 

 Huittisten kaupunki on päivittämässä asuntopoliittista ohjelmaa (2012-2016). Negatiivinen 

väestökehitys sekä ikäihmisten määrän voimakas kasvu luo painetta asuntopoliittisten linjausten 

päivittämiselle. Asuntokannan määrän ja laadullisten ominaisuuksien sovittaminen tuleviin 

tarpeisiin vaatii laajapohjaista kokonaistarkastelua, ennakointia ja oikea-aikaisia toimenpiteitä. 

Ohjelmassa käsitellään seuraavia osakokonaisuuksia:  



 

▪ Maankäyttö, kaavoitus, tonttipolitiikka 

▪ Elinvoimapalvelut, yritysten tarpeet, markkinointi 

▪ Ikäihmisten asumistarpeet ja sosiaalinen asuntopolitiikka 

▪ Oppilaitokset ja opiskelijat 

▪ Huittisten kaupunkiasunnot Oy 

 

Keskusteltiin lähtökeskustelu yritysten tarpeiden selvittämisestä ja yrityskokonaisuuden 

työstämisestä ohjelmaan. Asia koetaan tärkeäksi. Työryhmän kokouksessa on keskusteltu, että 

vuokrarivitaloasumisen kysyntä on kasvussa. Todettiin, että Huittisten tulisi taata rakennusmaata 

jos tuotantolaitokset sitä tarvitsevat. Elintarviketuotanto tarvitsee ihmiskäsiä. Kausityöntekijät 

tarvitsevat myös edullista asumista. Sataedun oppilaitoshanke etenee ja on kaavoitusvaiheessa, 

mutta oppilaat tarvitsevat myös vuokra-asuntoja. Kyselyyn tulisi sisällyttää maankäyttö, asuminen 

jne. Logistisesti todettiin Huittisen olevan hyvällä paikalla ja kaupungin tulee olla aktiivinen teiden 

kehittämisen osalta.  

  

6§ Muut asiat 

• Kuljetuskilpailutusten tilannekatsaus:  Syksyn aikana pohdittu kaupungin toimintatapaa. 

Tutustuttu Euran, Sastamalan ja Rauman malleihin. Tilaajapalvelukeskus todettiin hyväksi 

vaihtoehdoksi säästötavoitteiden saavuttamiseksi ja silti varmistettaisiin paikallisten 

yritysten mahdollisuudet kuljetuskilpailutuksessa.  Sitovainen Oy:n Jaakko Rintamäki on 

otettu avuksi asian eteenpäin viemiseen. Taksiyrittäjien kanssa pidettiin keskustelutilaisuus 

14.12. ja valtaosa heistä ei ollut tyytyväisiä uusiin suunnitelmiin. Taksiyrittäjät haluavat 

jatkaa vanhalla mallilla ja miettiä omia ehdotuksiaan tehostamiseen ja säästämiseen. 

Tulevalla viikolla kokoonnutaan työryhmän kanssa ja tammikuun alussa yrittäjien kanssa. 

Tilaajapalvelukeskuksen kilpailutus tulisi julkaista tammikuun puolessa välissä ja kyydit 

maaliskuussa. Sähköautosäädös on tulossa voimaan elokuun alussa eli jatkossa tullaan 

suosimaan sähköautoja. Keskustelussa nousi esille pelko palvelun laadun heikkenemisestä.   

Käänteisen kilpailutus on aikaisemmin ollut käytössä.  

• Kaupungin työntekijöiden joulumuistamiset kauppiasverkostolta. Kaupunki pyysi 

lahjatuotteet kauppiasverkostolta ja 33 yritystä antoi tuotteensa mukaan. Palaute on ollut 

erittäin positiivista niin työntekijöiltä kuin yrittäjiltäkin.  

• Ostolaskudata on auki Handata.fi-sivustolla. Nähtävissä nyt 2019 vuoden luvut ja kun 2020 

valmistuu, niin se tulee julki.  

 

7§  Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin klo 14.15.  

Kokouksen lopussa Tuula Ranta-Raunio esitteli yritystä.  

 

Muistion tarkastus 

 

 

Jouni Isotalo  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja  Sihteeri 

 

 

 

Susanna Hirsikangas 


